
Styrelsens svar på och ställningstagande till motion från Robert Oldén på årsstämman 2023 

På årsstämman 2023 fick styrelsen i uppdrag att arbeta vidare med frågan och återkomma på 

årsstämman 2024. 

Styrelsen har nogsamt diskuterat och tänkt igenom förslaget i motionen och kommit fram till 

att yrka avslag på motionen. 

Motivering 

Maratonsträckan 42 195 m är den grund på vilken Svenska Marathonsällskapet vilar. Att 

införa utmärkelser i olika former för halvmaraton skulle utgöra ett stort paradigmskifte och 

urholka Sällskapets grund. 

Styrelsen har fått tydliga signaler om att många medlemmar troligen skulle lämna Sällskapet 

om en så grundläggande förändring infördes. Det är heller inte troligt att det skulle komma så 

många nya medlemmar. Risk är att det bara blir redan befintliga medlemmar som kommer 

att ansöka om de nya utmärkelserna, vilket inte tillför något men skapar väldigt mycket 

merarbete och höga kostnader. Dessa kostnaderna och merarbete är inte försvarbart. 

Arbetsbördan är redan idag hög för styrelsen. Pengarna nyttjas bättre för att hålla 

medlemsavgifterna nere så vi inte tappar medlemmar och fler tycker att det är lönsamt att 

vara med. 

Alla löpare är redan idag välkomna oavsett om de springer maraton eller inte. Däremot bör 

arbetet med att sprida information om att man inte behöver ha sprungit ett maraton 

intensifieras. Roberts motion om att vi kan vara en hjälpande hand är viktig. Sällskapet bör 

absolut finnas där och vara en hjälpande hand för dem som inte är där än, genom att stötta 

tanken: ”Jag vill, jag vågar och kan klara detta med tiden.” 
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